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Tirsdag den 12. september 2023 kl. 19.00-21.00 – konferencen afdeling Sundhøj 
 
Til stede: Sara, Marianne, Janne, Kristine, Stinne, Lene, Jens, Lars, Kasper og Lina 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsordenen og referatet blev godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Elevråd: 
7S har været på ryste-sammen-arrangement til Stevns klint. Der er ligeledes ryste-sammen- 
arrangementer for de andre 7. klasser. 
Første elevrådsmøde 
I Centerafdelingen har der været afviklet fodboldturnering mod andre skoler. 
 
Skolens ledelse: 
Både i almenskolen og i Centerafdelingen er vi kommet godt i gang efter sommerferien 
Fotografering af skolens elever er i fuld gang  
Der er mange ture ud af huset i almenskolen 
I et samarbejde med Ungdomsskolen afvikles årgangs Milife med 7. årgang 
InnoUng afvikles aktuelt med 8. årgang 
Brandøvelse blev afviklet i god ro og orden d. 8. september.  
Der er indskrevet lige knap 130 elever i Centerafdelingen. Bl.a. starter for første gang er der 
oprettet 2 grupper i børnehaveklassen 
Med mange nye elever i Centerafdelingen er der også ansat flere nye medarbejdere 
Der blev afviklet en pædagogisk lørdag med temaet ”Vækstmodellen” i Centerafdelingen 
 
Skolens medarbejdere: 
Også på almenskolen er afviklet en fodboldturnering 
Lærerne arbejder med ”skrivning i alle fag” – fx. er ”tænkeskrivning” introduceret 
På Centerafdelingen har de mange nye elever haft konsekvenser for medarbejdernes 
arbejdspladser, der er blevet omorganiseret 
 
Formanden: 
På dialogmøde blev orienteret om de kommende besparelser på 60 – 100 mio. i Svendborg 
Kommune 
Der har været afholdt høringsrunder omkring besparelserne. Efterfølgende har BUU-udvalget 
prioriteret nogle områder. 
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Pkt. 3  
Undervisningsmiljøvurdering  
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen får præsenteret oplægget til den færdige 
undervisningsmiljøvurdering til evt. beslutning i SB v. Lina og Kristine.  
 
Intentionen bag undervisningsmiljøvurdering blev uddybet og de udvalgte fokuspunkter fra 
skolens 4 elevråd blev gennemgået.  
 
Fase 4 udfyldes med opfølgningsaftaler, hvorefter den kommer på dagsordenen til et 
kommende skolebestyrelsesmøde til godkendelse, inden den lægges ud på Tåsingeskolens 
hjemmeside. 
 
Pkt. 5  
Procedure for budget 2024   
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen tager stilling til forslag vedrørende 
budgetprocedure for 2024.  
 
Proceduren blev fremlagt for skolebestyrelsen.  
 
Pkt. 6  
Skolesprog – vores skole et særligt sted – et medarbejder- og elevperspektiv                         
Formålet med punktet er at bestyrelsen får en status på arbejdet med - vores skole – et særligt 
sted. 
 
Der har været processer omkring denne indsats i vores medarbejdergrupper. På almenskolen er 
aftalt en happening i oktober, som markere en mere officiel opstart. Afdelingerne på skolen går 
i gang med forskellige tiltag.  
Der er meget stor opbakning i medarbejdergruppen til at arbejde med ”Vores skole et særligt 
sted”. 
I Centerafdelingen har medarbejderne drøftet hvilke opmærksomheder, der skal være i denne 
afdeling. Der er aktuelt ikke aftalt konkrete handlinger. 
 
Pkt. 7  
Skolesprog – vores skole et særligt sted – et forældre perspektiv                
Formålet med punktet er at bestyrelsen drøfter hvordan bestyrelsen vil arbejde med 
involvering af skolens forældre.  
 
Skolebestyrelsen vil føre tilsyn med punktet med løbende mellemrum. Kulturudvikling tager tid.  
 
Pkt. 8 
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
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Skolebestyrelsen vil gerne føre tilsyn med skolerejser på næste møde. Desuden vil 
skolebestyrelsen drøfte, hvordan vi benævner vores 3 afdelinger. 
 
 
 
 


